
Verslag van de Algemene Ledenvergadering  van 31 oktober 2024      
LocaƟe: Het Buytenhuis (op de Buytenhof)  

 
Aanwezig: Adjan Vos, Bas van Leenen, Branka Vos-Wallenburg, Christel Hulsmann, Dirk Roest, Frans Somers, 
JeaneƩe Verdonk,  Len Simons-Ruissen, MarƟn van de Spek, Ron Bruinsma, Simon Barendregt, Wil Vlasblom en 
Wim Gé Warnaar. 
 

1. Welkom door de voorziƩer. 
a. Leendert is verhinderd en heeŌ aangegeven vanwege verhuizing het voorziƩerschap niet te 

kunnen voortzeƩen. Len neemt momenteel het voorziƩerschap Ɵjdelijk waar. 
b. Bas en MarƟn worden voorgesteld als nieuwe acƟeve leden rond het bestuur.  
c. We hebben inmiddels zo rond de 300 leden.   

 
2. ToelichƟng over de verschillende acƟviteiten van de vereniging. 

De vereniging is georganiseerd in kleine werkgroepen. Dit wordt aan de hand van onderstaande 
acƟviteiten toegelicht.   

a. De GebiedscorporaƟe Buijtenland van Rhoon (GBC) heeŌ het Streeĩeeld Plus ontwikkeld met 
o.a. struinpaden, belevingsplekken, een uitkijktoren en meer van dit soort zaken die de 
belevingswaarde van dit gebied kunnen verhogen. We hebben als VVPA zowel mondeling al 
schriŌelijk aangegeven dat we met enkele onderdelen van dit plan grote moeite hebben en 
hiertegen bezwaar aangetekend. Ondanks onze bezwaren is dit plan door de ALV van de GBC 
goedgekeurd, waarbij de afgesproken procedure tot besluitvorming op basis van een consent, 
genegeerd lijkt te zijn. Wij hopen binnenkort hierover in gesprek te gaan met de directeur van 
de GBC (Anja Jongejan) en vooral toelichƟng te krijgen over de gevolgde 
besluitvormingsprocedure.  

b. Het landingsterrein voor Skydive is verplaatst naar een terrein bij de leidingenstraat ca. tussen 
de Poelweg, de Lageweg en de Essendijk. Hier lijken minder klachten over binnen te komen. 
De VVPA, GBC, Skydive en een vertegenwoordiging van de bewoners in het gebied spreken 
elkaar driemaandelijks over het reilen en zeilen van de gemaakte afspraken. Er is op dit 
moment nog geen zicht op een nieuwe locaƟe in de Hoeksche Waard. 

c. Het landingsterrein voor Skydive is verplaatst naar een terrein bij de leidingenstraat ca. tussen 
de Poelweg, de Lageweg en de Essendijk.  

d. De Polderdagcommissie heeŌ zich dit jaar aangesloten bij de landelijke Monumentendag en 
samen hebben ze een blijvende fiets-&wandelroute door Albrandswaard langs monumenten 
en door de polder georganiseerd. Dit was éénmalig. Het is nog niet bekend of er volgend jaar 
weer een Polderdag komt. 

e. De Scholendag was een bijzonder geslaagd project. Volgend jaar zal dit weer worden 
opgepakt. 

f. De 6 Hectare (de Poort van het Buijtenland) bij de Rode Boog is door de gemeente inmiddels 
verkocht aan de Provincie 

g. Het verkeersplan voor het buitengebied wordt ontwikkeld door het Waterschap, de 
Gemeente en de Provincie. We hebben hier weinig invloed op. 

h. Het Scholenproject (opgesteld door Len en Gerda van Leeuwen) is gereed.  
i. Het Molenproject is in handen van Simon. Loopt al enige Ɵjd.  
j. Film Historie. (In ontwikkeling door Thedie Binder en Ward Pieters.)  

Hiernaast werken we samen met een aantal andere kringen zoals: 
k. Historisch kring 
l. Kring Polderland  
m. Molenkring 
n. Kring wandelpaden 
o. Kring de Kijvelanden 

 
3. Jaarverslag en financiële verslaglegging. 



a. Een verslag van de ALV van vorig jaar ontbreekt en deze is waarschijnlijk ook niet gemaakt.  
b. Het financiële overzicht is op de vergadering beschikbaar, maar blijkt niet opƟmaal leesbaar te 

zijn.  
c. Kascontrole (Ellen van Herk)  
d. De vergadering keurt de stukken goed en het bestuur wordt voor het financiële beleid 

gedechargeerd.  
 

4. Wisselingen binnen het bestuur en voorstellen van bestuur kandidaten. 
a. Op dit moment bestaat het bestuur uit 3 leden, te weten: 

- Len Simons-Ruissen als waarnemend voorziƩer, 
- Wil Vlasblom als secretaresse en  
- Simon Barendregt als penningmeester. 

Len heeŌ aangegeven bedoelde waarneming tot maart as. te willen conƟnueren en Wil en  
Simon stellen zich herkiesbaar.  De vergadering gaat hiermee unaniem akkoord. 

b. Bas heeŌ zich beschikbaar gesteld voor het voorziƩerschap vanaf maart a.s. Hij moet dan 
uiteraard nog wel door de leden officieel worden gekozen. Het bestuur vraagt nu alvast of 
mogelijke andere kandidaten voor dit voorziƩerschap zich bij één van de bestuursleden willen 
aanmelden voor het einde van dit jaar.  

c. MarƟn zal voorlopig de agenda’s en verslaglegging voor het bestuur gaan verzorgen. 
 

5. Gelegenheid tot het stellen van vragen en meedenken met onze (en ook jouw) vereniging. 
Wil vraag nogmaals aandacht voor het gelopen proces rond het vaststellen van het 
Streeĩeeld plus. Er was met Anja Jongejan al een afspraak gepland op 28 november, maar 
geprobeerd zal worden om deze afspraak naar voren te halen.  

 
6. PAUZE       

      
7. Udo Prins (Louis Bolk InsƟtuut) neemt ons mee in de laatste ontwikkelingen en inzichten over de 

natuur en de landbouw in onze polders en dan voornamelijk met de focus op het Buijtenland van 
Rhoon. De transiƟe naar natuur inclusieve landbouw, nieuwe gewassen en hun mogelijkheden, 
ontwikkeling doelsoorten flora en fauna in het gebied en de vooruitzichten in het gebied wanneer het 
Streeĩeeld Plus verder wordt uitgevoerd. Udo bouwt de lezing op vanuit 4 onderdelen, te weten:  

a. InspiraƟe uit het verleden 
b. Inzichten voor de toekomst 
c. Ontstaan van het landschap met dijken, zomerdijken en aanwaspolders, 
d. Verscheidenheid in gewassen 

Hierbij staat hij uitgebreid sƟl bij de volgende uitdagingen en/of dilemma’s:  
e. Het telen van oude gewassen, 
f. De mogelijke afzetmarkten, 
g. Intensivering van de landbouw 
h. De keerzijde van die intensivering’ 
i. De tegenstelling tussen burger versus de consument 
j. Natuur inclusieve landbouw met het verdienmodel voor de agrariërs 
k. De landschappelijke verschillen tussen het noordelijke en het zuidelijk gedeelte van de 

polders van Rhoon: oud versus jong, kleinschalig versus grootschalig, besloten versus open 
landschap en kleine veelvormige percelen versus grote langwerpige percelen.  

l. Diverse aandachtpunten bij de verdere landschappelijke ontwikkeling van de polders zoals: 
bodem en water, cultuurgewassen en natuurlijke vegetaƟe, landschappelijke elementen, 
landschappelijk ontwerp en verbinding met de omgeving.  

Al met al een heel interessante lezing die door alle aanwezigen bijzonder werd gewaardeerd.   
 

8. AfsluiƟng met een (lokaal) hapje en drankje. 
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